[bookmark: _Hlk129248895]國立臺灣大學永齡健康研究院菁英碩士獎學金申請表(New students)
[bookmark: _Hlk144711638]YongLin Institute of Health, National Taiwan University
Scholarship for Elite Master Students
Scholarship Application Form 

繳交資料記錄表(申請人務必就已繳交之資料，在下面表格之繳交註記欄內打V）
Check List (An applicant must submit the required documents and check the box as below)
□本申請表An application form
□大學歷年成績單 University academic transcript
□大學名次證明(含畢業名次)University ranking certificate
[bookmark: _Hlk97640385]□研究計畫書(碩士或大學皆可)A research proposal(Master or University)
[bookmark: _GoBack]□推薦信(格式不限) Recommendation letter (There is no limit to the format)
[bookmark: _Hlk97641157]□研究優異表現證明(如發表論文、得獎紀錄、課外活動等) (無則免附) 
Proof of excellent performance (such as published papers, awards, extracurricular activities, etc.) (optional)
□其他有利審查文件(無則免附) Supporting documents (optional)
基本資料 Information 
	申請人姓名 Name 
	
	學號 Student ID 
	

	學程Program
	
	年級 Year
	

	電話
Contact Number
	
	指導教授
Advisor 
	

	身分別
Student Category
	□本國生Domestic student    □外籍生International student

	電子信箱E-mail
	

	學業成績平均Grade Point Average
	前一學位修業GPA成績 (New students please fill in the grade of your previous degree )              

	已獲得或申請中校內獎學金、業界獎學金、業界獎助金
Received or applied for school scholarships, industry scholarships, and industry grants
	獎學金名稱/年度/金額 Scholarship name/year/amount:



□上述所陳之任一事項同意授權貴校查證；並同時授權被查證單位可提供任何資料以佐證。如有不實或不符規定等事情屬實者，本人願依貴校相關規定被撤銷獎勵資格，絕無異議。
I, the undersigned, authorize NTU to verify the information I have provided, and at the same time authorize the relevant office to disclose the supporting documents.
If any information is found and confirmed to be false or in violation of regulations, I understand that the submission of false information is grounds for rejection of my application and revocation of the award.

申請人簽名Signature                      填表日期 Date                    
                                       
指導教授Advisor                  		院承辦人College Coordinator                                                                       
